



04



05



06

*Pick!*  
 ROCHE BOBOIS'  
 MAH JONG BED

IMPROVE YOUR QUALITY OF SLEEP WITH HAND-STITCHED CUSHIONS AND HI-TECH FEATURES AND MATTRESSES

**04. SIMMONS®**

Beautyrest® Pocketed Coil Technology and GelTouch® Foam combine to form the Beautyrest® Jaelyn Luxury Firm Pillow Top Mattress. Coupled with AirFeel™ foam, which relieves pressure and dissipates heat, this mattress offers a refreshing night's sleep.

以甜夢®獨立袋裝彈簧科技和GelTouch®海綿打造而成的甜夢®傑里柔軟承托床褥，採用AirFeel™海綿，能為身體減壓和散熱，讓你每天醒來能量充沛。

**05. ROCHE BOBOIS**

If you're looking for something a little different, consider the *Mah Jong Bed* by Marco Fumagalli. It has an adjustable metal base, and the hand-stitched bed frame and headboard cushions can be upholstered in a variety of fabrics.

如你渴求不一樣的睡眠體驗，可考慮Marco Fumagalli設計的Mah Jong睡床。產品配備可調校金屬底座和人手縫紉的床架，而床頭墊子則可配襯不同款式的布藝。

**06. METRONAPS**

Specifically designed for napping in the workplace, the *EnergyPod* houses ergonomically designed synthetic leather cushions, a privacy visor, built-in speakers and relaxation programmes.

*Available at colourliving*  
 專為工作間休息而設計的EnergyPod椅，附有符合人體工學的人造皮墊子、私密罩、內置喇叭和舒緩心情的程式。於colourliving有售